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Interpelacja w sprawie oświetlenia w rejonie ul. Warmińskiej. 

Z ��ś�b f"· .� .r2d ��k'\ Z d D' wracam się z pro· ą o wery ll\.ac.19 negatywneJ ecy�p ze strony pracowru -ow arzą u rog

i Mostów i w następstwie zlecenie spółce PGE Dystrybucja S. A. (właściciel wskazanej 

infrastrukntry) ponownego włączenia do stałej eksploatacji (wraz z przeprowadzeniem niezbędnej 

naprawy) punktów oświetleniowych zainstalowanych na słupach energe tycznych nr 4/2 i nr 4/3

usytuowanych przy alejce znajdującej się na terenie Gminy Lublin w rejonie ul. Warmińskiej. 

Okoliczni mieszkańcy. którzy zostali (zapewne słusznie) zobowiązani przez Urząd Miasta 

Lublin do otwarcia wejść do samowolnie zagrodzonej alejki otrzymali zapewnienie, że po realizacji 

tych czynności uruchomione zostanie znajdujące si<; przy niej oświetlenie. Jest to niezbędne do 

zachowania bezpieczeństwa w tym rejonie. W związku z tym proszę o skuteczne wyegzekwowanie 

od podległych Panu Prezydentowi urzędników realizacji tego zapewnienia i obietnicy. 

Nadmieniam, że podawana jako jedna z przyczyn odstąpienia od naprąwy tych latami 

przesłanka tj. wąski dostępny pas ruchu uniemoiliwiający dostęp sprzętu jest całkowicie niezgodna 

z prawdą- przy istniejącej wysokości słupów naprawa i konserwacja oświetlenia może być także 

bowiem prowadzona np. z drabiny lub z użyciem tzw. słupołazów. Ponadto prawdopodobnie mały 

podnośnik także by-łby w stanie dotrzeć w to miejsce. 
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